

Credit Card Payment Authorization Form

Customer Name: _____

Customer Number: _____

Name of Cardholder: _____

Bank Name: _____

Type of Credit Card: (Please "✓" the appropriate box)

Visa MasterCard

Credit Card No. | _ | _ | _ | _ | _ | _ | _ | _ | _ | _ | _ | _ | _ | _ |

Card Expiry Date ___ / ___ (MM / YY) (Valid for at least 3 months. For Fixed Position, valid for at least 1 year)

I hereby authorize New iMedia Solutions Limited ("New iMedia") to debit my credit card account (including the card has already expired until New iMedia Solutions Limited receives further instruction from me) as set above on or at anytime after the payment due date as specified on the invoices, or my bill being overdue or under any circumstances the amount of payment exceeds the pre-set usage level as stipulated by New iMedia Solutions Limited.

I confirm and agree that the above information is true and correct.

Signature of Cardholder (same as the signature on your credit card): _____

Date: _____

Please fill in the form and send it by mail to Customer Service Division of New iMedia Solutions Limited, 11/F, World Peace Centre, 55 Wo Tong Tsui Street, Kwai Chung, New Territories, Hong Kong or by fax to 3116 9130.

信用咭授權付款同意書

客戶姓名: _____

客戶號碼: _____

信用咭持有人姓名: _____

發咭銀行名稱: _____

信用咭種類: (請於適當空格填上「√」)

Visa 萬事達

信用咭號碼: | _ | _ | _ | _ | _ | _ | _ | _ | _ | _ | _ | _ | _ | _ |

有效日期(最少為 3 個月. 如申請固定位置服務, 有效期最少為一年): | _ | _ | _ | _ | (月 / 年)

本人現授權新互動媒體有限公司("新互動媒體")可於指定之付款日後, 或因本人賬單已經逾期, 或於任何情況下本人需繳付予新互動媒體有限公司之費用超過本人不時指定之預設使用限額時, 隨時於本人上述信用咭賬戶扣除本人應付之所有賬項(包括已逾期之信用咭直至新互動媒體有限公司收到本人之另行指示)。

本人確認及同意以上的資料真實及正確無誤。

信用咭持有人簽署(須與信用咭上簽名相同)

日期: _____